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توضیحات علی ضیا درباره پخش نشدن برنامه «فرمول یک» در شب یلدا
باوجود آنکه علی ضیا با انتشار ویدیویی اعلام کرد «فرمول یک» به دلیل شرایط کنداکتور در شب یلدا برنامه ندارد اما شبکه یک از ابتدا هم قصد نداشته

این برنامه را روی آنتن ببرد.

به گزارش پرسون، شب گذشته ۳۰ آذرماه علی ضیا مجری و تهیهکننده برنامه «فرمول یک» با انتشار ویدیویی در فضای مجازی ضمن تبریک شب یلدا
در سخنانی گفت: ما (برنامه فرمول یک) امشب برنامه نداریم یعنی ویژهبرنامه شب یلدا ما در خدمت شما نیستیم. الان هم در حال ضبط برنامه «فرمول

یک» هستیم. هیچ مشکل خاصی هم نیست. بالاخره شرایط کنداکتور و زمان این فرصت را به ما نداد که مثل هر سال در خدمت شما باشیم.

پیگیری صبا حاکی از آن است که از ابتدا تنها برنامه «دستپخت» برای شب یلدای شبکه یک در نظر گرفته و نام برنامه «دستپخت» برای بلندترین شب
سال اطلاع رسانی شده بود. همچنین قرار نبوده که «فرمول یک» در شب یلدا ویژهبرنامهای داشته باشد و نام علی ضیا هم بین مجریان شب یلدای

تلویزیون نبوده است.

بیشتر بخوانید؛

چرا علی ضیا روی آنتن نمی رود!

عذرخواهی مجری برنامه «دستپخت» بعد از حواشی فضای مجازی

حال مشخص نیست وی با چه هدفی چنین ویدیویی را در فضای مجازی خود منتشر کرده است که شاید هدف او پاسخ به مخاطبان این برنامه بوده
است.

فصل سوم برنامه «فرمول یک» به تهیهکنندگی و اجرای سید علی ضیا پس از حواشی به وجود آمده در فضل قبلی خود اکنون به صورت تولیدی دوشنبه
تا چهارشنبه هر هفته ساعت ۲۳:۱۵ از شبکه یک پخش میشود.


